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Overbelægning på Regionshospital Viborg p.g.a. lukning af kirurgien i Silkeborg. 
 
Kære Bent 
 
I januar 2009 rejste jeg spøgsmålet om overbelægning på det medicinske område, og den sag følges nu 
løbende op af Regionsrådet. Det er jeg glad for. 
 
Men på det kirurgiske område er der måske også problemer., for det er jo sådan at Regionsrådet desværre 
lukkede ned i Silkeborg, men uden at der var oprustet andre steder, bl.a. i Viborg. 
 
Jeg skal derfor bede dig om at sagen sættes på det førstkommende forretningsudvalgsmøde, så vi kan få en 
redegørelse af 

- hvor stor overbelægning er der tale om og 
- hvordan påvirker det de planlagte operationer, herunder  
- aflysning og/eller henvisning af patienter til andre hospitaler eller privathospitaler. 

 
Hilsen Bente Nielsen SF 
 
 


